



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
Megan E. Papasian-Broadwell, Vice President
I. Susan Kattula, Secretary
Susan M. Jozwik, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Carl Weckerle, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

August 2019

Dear WCS Community,

As a child growing up in a working-class family in St. Clair Shores, I would often hear my Dad say that if you don't go to work, you don't get paid. At the time, I did not appreciate how important this was in shaping my work ethic today.

Over the summer, I took some time to review district data that shows the relationship between students' grades and their attendance in school, which is kind of like going to work and getting paid. Not surprisingly, those students who regularly attended school did far better than those who were absent. In fact, our data shows a direct relationship between grades and student attendance. It also shows how great of a job our teachers are able to do when children are in class.

As we begin the 2019-20 school year, I ask you to join me in making a strong commitment to getting our children to school. It is an important part of their success now and later in life.

You may also be aware that the state passed a new law earlier this year, making cyberbullying a crime. I strongly encourage you to read the WCS Student Code of Conduct, available at wcskids.net, and discuss with your child how to use social media responsibly as the consequences have become more serious for students who cyberbully.

On a related note, this past summer we completed our 3rd phase of bond improvements across our schools. I remain thankful for the community's support of the 2016 bond issue, which has provided us the opportunity to maintain and upgrade our facilities to world class standards. From state-of-the-art classroom technology to numerous infrastructure improvements like parking lots, upgrades to heating & cooling, plumbing, electrical, flooring and new school buses, I am proud to say that our schools are in fantastic shape!

Most important, please join me in thanking ALL our staff members, regardless of the work they do, for providing an outstanding education for your children. Their tireless devotion during these extraordinary times should be recognized. Along with the commitment from our exceptional Board of Education, WCS is strong and ready to provide your child with an opportunity to develop a dynamic future.

Our first day of school is Tuesday, September 3, 2019, with a half-day in the morning for all students. Visit wcskids.net for information about the district, and should you have a specific question, please contact your child's school.

I look forward to seeing you in the community and your children in school, which is the first step to a great education.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
Megan E. Papasian-Broadwell, Vice President
I. Susan Kattula, Secretary
Susan M. Jozwik, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Carl Weckerle, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

أب 2019

أعزائي أولياء أمور طلبة مدارس وورن الموحدة،

لقد كبرت و ترعرعت في عائلة من الطبقة العاملة في منطقة سانت كلير شور، حيث كنت أسمع والدي يقول دائما "إذا لن تعمل، لن تحصل على مورد مالي". في ذلك الوقت لم ادرك مدى تأثير هذه المقولة المهمة في صياغة العمل الذي أقوم به اليوم.

لقد قمت في خلال فترة العطلة الصيفية بمراجعة المعلومات التي تبين العلاقة بين درجات الطالب و الحضور المستمر بدون غياب للطلبة و التي تشبه الى حد ما، ما كان يقوله والدي، إذا لن تعمل، لن تحصل على المورد المالي. بينت نتائج هذه المراجعة بحصول الطلبة الذين يواظبون على الحضور الى المدرسة على درجات افضل بكثير من الذين لهم غيابات مستمرة من المدرسة. لذلك في الحقيقة، اظهرت هذه الدراسة، العلاقة الوطيدة بين الدرجات و الحضور المدرسي. كما تبين لنا هذه الحقيقة ايضا بالعمل العظيم الذي يقوم به الكادر التعليمي في مدارسنا عندما يواظب الطلبة على الحضور اليومي في الصفوف.

لذلك انني اطلب من جميع أولياء الامور و نحن نبدأ العام الدراسي الجديد 2019-2020، بأن تتعهدوا و بقوة على جعل اولادكم الطلبة للذهاب الى المدرسة يوميا. ان ذلك هو عامل مهم في نجاحهم الان و لاحقا في حياتهم.

و كما تعرفون فان الولاية قد اقرت قانونا جديدا في بداية هذا العام و الذي ينص على ان يكون عقاب ترويب و تخويف الاخرين عن طرق الانترنت و مواقع التواصل الاجتماعي، جريمة يعاقبوا عليها. لذلك انني اشجع كافة اولياء الامور بقراءة قانون السلوك التابع لمدارس وورن الموحدة و الموجود على الصفحة الالكترونية للمدارس، كذلك من المهم جدا فتح النقاش و الحوار مع اولادكم لتوضيحوا لهم كيفية استخدام مواقع التواصل الاجتماعي بكل مسؤولية و حذر لان نتائج استخدامها الخاطي، اصبح اكثر خطورة للطلبة الذين يتقصدون في ابداء الاخرين و من هم اضعف منهم و ذلك بنشر بعض الملاحظات و الكلمات البذيئة عنهم على مواقع التواصل الاجتماعي.

اتمنا في خلال فترة الصيف الجزء الثالث من التحسينات و الصيانة على مدارس وورن. انني اشكر باستمرار مجتمع مدارسنا على الدعم الذي قدموه لنا من خلال تصويتهم للحصول على الدعم المالي في عام 2016 و الذي وفر لنا الفرصة للمحافظة و لتطوير مدارسنا لتتماشى مع المستويات العالمية، ابتداء من الصفوف المجهزة بتكنولوجيا عالية و وصولا الى التحسينات الخاصة بالبنية التحتية مثل ساحات مواقف السيارات و صيانة اجهزة التدفئة و التبريد و الكهرباء و انابيب المياه و الارضيات و باصات مدرسية جديدة. انني فخور بأن اقول ان مدارسنا في حالة ممتازة!

كما أرجو ان تشاركوني في تقديم الشكر الجزيل لكافة افراد الكادر العامل في مدارس وورن الموحدة مهما كانت طبيعة العمل الذي يؤديه من أجل تقديم تعليم رائع لأولادكم. يجب ان نقدر و نثمن اخلاصهم المستمر، بالرغم من الظروف الصعبة. كما ان مدارس وورن مستعدة لتوفير الفرصة لتطوير مستقبل ملي بالقوة و النشاط و ذلك بدعم من المجلس التعليمي لمدارس وورن.

سيكون اليوم الدراسي الاول هو يوم الثلاثاء 2019/9/3 و كما سيكون نصف دوام لكافة المراحل الدراسية. للمزيد من المعلومات حول المدارس، نرجو زيارة الموقع الالكتروني لمدارس وورن الموحدة، كما نرجو الاتصال بمدرسة اولادكم، إذا كان لديكم اي سؤال او استفسار.

انني اتطلع لرؤيتكم في المناسبات الاجتماعية و رؤية اولادكم في المدارس و التي تعتبر بداية جيدة نحو تحقيق تعليم أفضل.

المخلص،

المدير العام لمدارس وورن
الدكتور روبرت ليفرنوي
Robert D. Livernois, Ph.D.